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Hei!  
  
Folk burde få bestemme selv hvor lenge de ønsker å være ute på byen og 
drikke. Kan ikke skjære  
alle over en kam, de aller fleste(og alle jeg kjenner) er faktisk ganske 
hyggelige folk som ikke  
lager trøbbel på byen. Kan vi ikke i det minste la det være opp til 
kommunene fortsatt da?  
Blir jo bare mer nachspiel også, og der har man i hvertfall ikke kontroll 
på hva folk drikker og tar.  
Da er det bedre de er sørpe på utestedene, og slipper å bli dopa, syns 
jeg!  
  
Håper dere dropper hele forslaget!  
  
  
Mvh  
  
Oliver Husøy  
Hyggelig fyr på byen, selv etter klokken 2! 


